
Buurtvereniging Bloemendaal-Noord 

 
Ieder die in onze buurt woont en boven 16 jaar oud is kan lid worden. 

Geef u op! Contributie: nee.Vrijwillige bijdrage? Ja, graag. 

 
(Concept) notulen algemene ledenvergadering van dinsdag 29 maart 2011, 
20.00 uur in het  clubgebouw Petanqueclub D’Orion  aan de Bergweg. 
 

Aanwezig: 16 personen. Marlouk Alders, Loes Capelle-Steekstra, Peter Dortmond, Jolanda Florie, Ton Frielink, 
Hilde Groen, Wilna Hupkes, Ren Kamminga, Niels van Manen, Wim van Meenen, Pim Oosterbaan, Cobie 
Schouwenburg, Rob Smit, Flip Stembert, Louise Vink, Ed Westera,  

 en met kennisgeving verhinderd: José Groot, H. de Jong, Betty Ruigrok en Evert Vos, Jan en Thea Wijn, Piet 
Stappers. 

1. Opening door de voorzitter van de vergadering Hilde Groen. Zij heet alle aanwezigen welkom. 
2. De agenda wordt vastgesteld, zoals opgezet, en aangevuld met een punt na de pauze over Euphrasia, 

Binnenduinrand en Schaepmanlaan. 
3. De notulen van de vorige vergadering (14 april 2010) worden nu definitief vastgesteld. 
4. Cobie leest het  jaarverslag van de buurtvereniging over 2010 voor. Er blijkt dan toch nog heel wat 

gebeurd te zijn. 
5. Financieel verslag 2010 (gaat tijdens de vergadering rond) We hebben het jaar afgesloten met een saldo 

van € 595,74. In 2011 krijgen we geen subsidie van de gemeente (in 2009 en 2010 kregen we het wel). 
Geopperd wordt na te gaan wat de woningbouwvereniging zou kunnen bijdragen.  
Dit punt wordt na de pauze vervolgd. 

6. Enquête, bespreking van de resultaten. 
Men is het eens met de korte samenvatting: 

De respons was bijna de helft minder dan in het najaar van 2008. 
De antwoorden zijn veelal “gemiddeld”. Daaruit spreekt geen groot enthousiasme. Wel een zekere waardering. 
De bereidheid om actief mee te doen met de buurtvereniging is beperkt. Contributie betalen is voor velen geen probleem. 
Het geeft de indruk dat men het best vindt als anderen zich ten nutte inspannen. 
 

Nog een paar opmerkingen uit deze bijeenkomst: 
 De buurt is heel gemêleerd; meer persoonlijk maken; enquête niet alleen rondbrengen, maar ook 
ophalen; waakzaam zijn en dan actief als het nodig is; structuur is er; er gebeurt genoeg; platform in 
stand houden; geduld oefenen; verder zoeken naar kader. 

7. Pauze  
vervolg punt 5.: Ren Kamminga en Niels van Manen hebben in de pauze de financiën over 2010 
gecontroleerd en in orde bevonden; wel zien zij graag dat er een grootboek wordt overlegd; voor 
bestuur en penningmeester wordt décharge voorgesteld, hetgeen door de vergadering wordt verleend. 

8. Euphrasia – Binnenduinrand – Schaepmanlaan 
Over de stand van zaken wordt informatie uitgewisseld. Betreffende Euphrasia is er een actieve 
werkgroep. Voor de binnenduinrand is de werkgroep milieu en samenleving vooral gericht op het 
overleg met hockeyclub HBS geweest (actueel is nu de Sportnota van de gemeente). 
Ton Frielink doet verslag van de bewonersbijeenkomst herinrichting duinrel Schaepmanlaan, van begin  
2011. 

9. Hoe nu verder 
Uit de groep kwamen de volgende ideeën en opmerkingen: 
Het bestuur geeft aan de kar niet alleen te willen trekken. Met de uitslag van de enquete in de hand lijkt 
het erop dat dat wel van hen verwacht wordt. Als er niet meer mensen actief worden om hen te helpen 
zit er niets anders op dan de vereniging slapend te maken of op te heffen. 
 
Info-avonden organiseren over Euphrasia, over milieu en leefomgeving, natura 2000 en binnenduinrand 
etc. (raadsleden uitnodigen voor excursie over terrein Meer en Berg). 
Gebruik de moderne middelen voor informatie, denkt aan twitter en blogs. 
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Meer actie, contributie heffen. 
De vereniging zou breder gedragen moeten worden (wat niet 
realistisch blijkt te zijn). 
Niet ieder voelt zich in een “buurt” wonen al zijn er kleinschaliger wel 
wat “enclaves”. Er is vaak geen gemeenschappelijk belang. 
Meer netwerken, persoonlijker maken, ook in het vragen om aan iets mee te werken. 
Organiseer iets zoals Ons Bloemendaal eerder deed, theorie + excursie over een buurt-onderwerp. 
Zoek aansluiting bij Ons Bloemendaal. 
Nieuwsbrief (papier) wel handhaven, al is het maar 2 keer per jaar. 
Meedoen aan de jaarmarkt in sept. 2011. (Pim wil hieraan werken) 
Waakzaam blijven. Hoe meer jeugd interesseren? 
Aanpak met een contactpersoon per straat blijven proberen. 
Bestuur wel in stand proberen te houden. 
Doelen bijstellen. 
Korte structuur; zakelijk; waakzaam; wel bestaansrecht; actief waar nodig. 
 

10. Nieuwe bestuursleden 
Na enig gewik en geweeg komt er het volgende voorstel uitrollen: 
Rob Smit  Bestuurslid 
Hilde Groen Secretaris (met ondersteuning van Cobie), mede contactpersoon  werkgroep 

Milieu en Samenleving (binnenduinrand)  
Wim van Meenen Penningmeester 
Flip Stembert Voorzitter (stelt zich één jaar beschikbaar), mede contactpersoon werkgroep 

Euphrasia/Schapenduinen. 
Met algemene stemmen wordt dit voorstel aangenomen. 
 

11. Rondvraag. 
Loes Capelle (heet geen Louise) vraagt naar hoe het gegaan is met het Parkeren op de stoep?  
Als men een auto met 2 wielen op de stoep parkeert en er is 90 cm over voor kinderwagens en rollators, 
wordt er niet bekeurd door de BOA’s. Wij hopen ook door de vermelding in de Nieuwsbrief dat (een deel 
van) de autobezitters hun gedrag zullen verbeteren. 
 
Nieuwe bewoners in een huurhuis krijgen een welkom-bloemetje van Woningbouwvereniging 
Brederode. Pim zit in de huurderscommissie voor het gebied Duinlustpark. 
WBV Brederode wil dit nu de buurtcommissie noemen; daar gaat het bestuur over praten want dit geeft 
verwarring met de buurtvereniging. (zie het tijdschrift Breeduit van WBV Brederode). 
Het is wel logisch, dat de woningbouwver. en de buurtvereniging waar nodig gaan samenwerken. 
 
Een rondje bellen met gerichte vragen om iets te doen voor de vereniging werkt beter om mensen te 
werven dan een algemene vraag in de nieuwsbrief. 
 
Rotaryclub Santpoort organiseert op 10 april een theatervoorstelling in IJmuiden, waarvan de opbrengst 
voor een goed doel is (scholen in Malavi). Dit kan heel goed op de website geplaatst worden. 

 
Foto’s/berichten/verhalen voor op de website zijn heel welkom, evenals gebruik van de ruilrubriek. 


